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López situa l’entrada de bancs
forans a partir de l’estiu del 2011

LA INTERNACIONALITZACIÓ DEL SECTOR FINANCER

b

b

EL PERIÒDIC*
ANDORRA LA VELLA

E
ls primers bancs estrangers
que s’implantin –o tornin a
implantar-se– al Principat
podran estar operatius a

partir de l’estiu de l’any que ve. Així
ho va explicar ahir el ministre d’Eco-
nomia i Finances, Pere López, du-
rant una entrevista concedida a
l’ACN. En les mateixes declaracions,
López va defensar el procés de refor-
mes del sector financer endegades
pel Govern socialdemòcrata com a
pas necessari per –entre altres
raons– augmentar la competitivitat
de la banca andorrana.

El titular d’Economia i Finances
va explicar que, un cop aprovada la
Llei d’obertura del sector financer
que el Consell General votarà dijous
de la setmana vinent, la implantació
d’entitats bancàries foranes serà una
realitat a partir de l’estiu de l’any vi-
nent. Segons López, les sol.licituds
per a l’obertura de filials de bancs es-
trangers o per a la participació d’en-
titats estrangeres en el capital dels
bancs ja existents es podrien co-
mençar a tramitar aquest estiu. Te-
nint en compte els tràmits d’autorit-
zació que estableix la llei, en els
quals juga un paper fonamental
l’Institut Andorrà de Finances

(INAF), l’entrada efectiva del capital
estranger al sector financer es pro-
duirà a partir de l’estiu del 2011.

López va presentar el paquet de
lleis financeres i bancàries que ha
impulsat el Govern i que s’estan
aprovant a la Casa de la Vall com un
pas imprescindible en el procés d’in-
ternacionalització de la banca an-
dorrana. En aquest sentit, el minis-
tre va rebutjar de pla qualsevol in-
terpretació que volgués veure en els
textos actuals un gest per complir
l’expedient sense una voluntat real
d’obertura i homologació. «A totes
llums és una obertura total del sec-
tor bancari», va dir López, i va argu-

mentar que, tot i que la llei només
concedeix dues llicències per a
l’obertura de noves entitats, això
només és en un primer moment i
que, en qualsevol cas, la participació
estrangera al capital de la banca po-
drà arribar fins al 100%.

En els propers mesos, segons el
ministre, es podran començar a tra-
mitar demandes d’entrada d’enti-
tats foranes a la plaça financera an-
dorrana, ja sigui en forma de noves
entitats o en participació de les ja
existents. En aquest sentit, López va
declarar a l’ACN que diversos grups
d’Espanya, França i Suïssa han mos-
trat el seu interès pel Principat. A

aquests tres països cal afegir-hi l’en-
titat portuguesa Caixa Geral de
Depósitos que, segons va avançar
aquest rotatiu fa dos mesos, també
estudia desembarcar a Andorra.

López va assegurar que l’entrada
de bancs estrangers serà positiva per
al sector financer, no només perquè
permetrà la internacionalització
dels bancs andorrans, sinó perquè
augmentarà la competència i diver-
sificarà l’oferta. El ministre veu mi-
llorable l’actual situació, en què cinc
grups bancaris es reparteixen el
pastís, amb l’arribada de noves enti-
tats i de nous serveis.H
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33 El ministre d’Economia i Finances, Pere López, reunit amb els representants de la banca.
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